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Věc: Nedostatečné informování o Národním pochodu pro život a rodinu 

 

 

Vážený pane předsedo, vážení členové Rady Českého rozhlasu,  

 

 

Obracím se na Vás jako na dozorčí orgán Českého rozhlasu s žádostí, abyste se zabývali tím, jak byl 

v Českém rozhlase, konkrétně na stanici Radiožurnál, prezentován Národní pochod pro život a 

rodinu, který se uskutečnil 22. 4. 2017 v Praze.  

 

Podle mého osobního sledování Radiožurnál v době od 7:00 do 9:30 o pochodu vůbec neinformoval. 

Pokud vím, až v odpoledních hodinách zazněla jediná, krátká a stručná informace, a to navzdory 

tomu, kolik prostoru se dostává během dne mnoha jiným akcím, které nemají národní rozměr, a na 

které Český rozhlas předem posluchače upozorňuje. Domnívám se, že jde o nedostatečné naplňování 

povinnosti spojené s veřejnoprávní službou. Občané by měli být na této stanici informování 

objektivně o všem, co se jejich života aktuálně dotýká a čím žije společnost. Téma podpory rodin a 

dětí je pro budoucnost společnosti v ČR existenčně důležité. Jestliže se tato akce koná tradičně, letos 

již po sedmnácté, a získává postupně stále více příznivců a podporovatelů, pak se domnívám, že je 

povinností veřejnoprávních sdělovacích prostředků o tom informovat. Média dostala předem o této 

akci dostatek informací, včetně programu. 

 

Akce jsem se osobně zúčastnila a mohu potvrdit, že celodenní program byl velmi pestrý, probíhal 

kulturně a důstojně, a to i přes nepřízeň počasí. Zejména účast až 5000 mladých lidí a dětí s rodiči i 

s prarodiči je výjimečně dobrou zprávou pro tuto společnost. Osobně jsem přesvědčena, že bylo 

o čem vysílat. Proto vás, Radu Českého rozhlasu, žádám, abyste zjistili důvody nedostatečného 

informování o této pozitivní události.  Vzhledem k tradici tohoto pochodu považujte, prosím, tento 

apel zároveň za požadavek do budoucna, aby v roce 2018 Český rozhlas posluchače informoval o této 

akci podrobněji a včas.  
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Vážený pane předsedo, členové Rady, přijměte, prosím, tuto žádost jako výraz mé důvěry k Vaší 

kontrolní roli. Jsem přesvědčena o nezastupitelném poslání veřejnoprávních médií v naší společnosti, 

proto jsem vždy podporovala jejich existenci a nezávislost, a to jak ve své funkci poslankyně PSP ČR, 

tak i nyní v Evropském parlamentu. Přeji Vám ve vašem působení hodně sil a úspěchů.  

 

Očekávám Vaši odpověď a děkuji předem za Vaše porozumění. 

 

S pozdravem 

 

 

 

 

 

 

Michaela Šojdrová 

 
 


